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Zápis z 5. zasedání zastupitelstva obce Kuklík ve volebním období 2022-2026 

konaného dne 17.4.2023 od 18:00 hod v zasedací místnosti obce Kuklík 

Č. 2/2023 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomní členové zastupitelstva ( 8 z 9 ) 

Ing. Ladislav Rak, Josef Kocanda, Bc. Soňa Regentová, Petr Horych, Kamil Mrkos, Roman Jun, 

Pavel Mrkos, Pavel Kalina 

                        

Omluveni     :  Hana Kalinová 

Neomluveni :  --- 

Hosté            : --- 
 

 

Pořad :        1) Zahájení, schválení pořadu jednání, volba ověřovatelů zápisu, kontrola úkolů 

                    2) Zpráva o činnosti obecního úřadu 

                    3) Závěrečný účet obce za rok 2022, Účetní závěrka obce za rok 2022 

                    4) Domovní čistírny odpadních vod 

                    5) Smlouva se společností EKOKOM 

                    6) Rozpočtové opatření č.01/2023 

                    7) Členství ve Svazu měst a obcí ČR 

                    8) Příprava Setkání rodáků 

                    9) Různé 

                   

                                                                                                                                                                                                                             

K bodu 1. Zahájení, schválení pořadu zasedání, volba ověřovatelů zápisu, kontrola úkolů 

Zasedání Zastupitelstva obce Kuklík zahájil a řídil starosta obce Ing. Ladislav Rak v 18:00 hodin,  

konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Zastupitelstvo je usnášení schopné, je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelů. Starosta seznámil zastupitele s pořadem jednání, který zastupitelé 

obdrželi s pozvánkou a zeptal se, zda chce někdo pořad doplnit. Nebylo tomu tak, nikdo nevznesl 

žádné připomínky. Dále navrhl ověřovatele zápisu Romana Juna a Josefa Kocandu, zapisovatelku 

zápisu paní Soňu Regentovou. Nebyly vzneseny žádné připomínky.  

Návrh usnesení č.2/2023/1- Zastupitelstvo obce schvaluje pořad dnešního jednání 

zastupitelstva, ověřovatele zápisu Josefa Kocandu a Romana Juna, zapisovatelku zápisu Bc. 

Soňu Regentovou 

Hlasování: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL 0 – schváleno 

 

Poté provedl kontrolu úkolů z minulého zasedání tj. 30.1.2023 

• 1/23/3: starostovi obce bylo uloženo zjistit podmínky čerpání dotace, podat žádost o dotaci  a 

oslovit firmu COLAS a.s. k podání cenové nabídky na projekt – oprava komunikace v místní části 

Kuklík Chobot. Cenová nabídka od firmy COLAS a.s. je 400tis. Kč. Žádost o dotaci od Kraje 

Vysočina z Fondu Vysočiny z programu Obnovy venkova Vysočiny 2023 na opravu komunikace 

byla podaná, schválená radou Kraje Vysočina a je již i podepsaná smlouva – splněno. 



• 1/23/4: starostovi obce bylo uloženo zakoupit 4ks domácích přijímačů k rozhlasu – zakoupeno. 1ks 

již funguje u Šimonových Kuklík č. 14, další kus u Regentů Kuklík č.48. 2ks jsou uschovány na obci 

Kuklík pro případné další zájemce – splněno.  

 • 1/23/8e: starostovi obce bylo uloženo zajistit podpisy smluv s Ing. Jirákem a Povodím Moravy – 

podepsáno – splněno. Dále bylo starostovi uloženo zadat Ing. Jirákovi zpracování studie a odborného 

posudku pro novou žádost o dotaci na DČOV– splněno.  

-1/23/11: firma Cloudcam oslovena, kamerový systém zakoupen a již nainstalován - splněno 

 

 

K bodu 2.:  Zpráva o činnosti obecního úřadu 

Starost obce informoval zastupitele  

 

- o podané žádosti o dotaci z Kraje Vysočina ve výši 15 000,-Kč – program Akceschopnost jednotek 

požární ochrany obcí 2023. Dotace bude použita na úhradu nového chladiče, pojištění a další 

technické věci. 

 

- o proběhlé kontrole z Finančního úřadu Žďár nad Sázavou na „Veřejně prospěšné práce v letech 

2014-2018“. Kontrola proběhla v pořádku.  

 

- o uskutečněných kulturních akcích: 

4.2.2023 dětský karneval, 11.2.2022 párkové závody, 25.3.2023 setkání seniorů – všechny akce 

proběhly úspěšně. 22.4.2023 se uskuteční zájezd na Flóru Olomouc.  

 

- v obci proběhl odvoz nebezpečného odpadu a odvoz elektroodpadu je objednán na měsíc duben 

2023. 

 

- o proběhlé opravě cesty směr Kuklík – Dvůr a také v místní části Kuklík Dvůr byla zpevněna 

„točna“ pro popeláře 

 

Návrh usnesení č.2/2023/2 -Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti obecního 

úřadu. 

Hlasování: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL 0 – schváleno 

 

 

K bodu 3.: Závěrečný účet obce za rok 2022, Účetní závěrka obce za rok 2022 

Starosta obce předložil zastupitelům Závěrečný účet obce, Inventarizační zprávu, Zprávu o 

hospodaření obce za rok 2022, Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Kuklík za rok 

2022, které proběhlo dne 16.3.2023, bylo provedeno zaměstnancem Krajského úřadu Kraje Vysočina 

a jejímž závěrem bylo, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Dále starosta předložil Účetní závěrku 

za rok 2022 - Výkaz o plnění rozpočtu, Rozvahu, Výsledovku a Přílohu. Závěrečný účet obce byl 

projednán finančním výborem a doporučen ke schválení. Zastupitelé tyto dokumenty pečlivě 

prostudovali a po té hlasovali o schválení Závěrečného účtu obce za rok 2022 včetně Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření s výrokem bez výhrad. 

Návrh usnesení č.2/2023/3a – zastupitelstvo obce Kuklík schvaluje „s výrokem bez výhrad“ 

Závěrečný účet obce za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce 

Kuklík ze dne 16.3.2023.  

Hlasování: PRO - 8, PROTI 0, ZDRŽEL 0- schváleno 

 



Dále zastupitelé schválili Účetní závěrku obce za rok 2022. Závěrka poskytuje věrný a poctivý obraz 

předmětu účetnictví a finanční situace obce Kuklík.  

Návrh usnesení č. 2/2023/3b – zastupitelstvo obce Kuklík schvaluje Účetní závěrku obce za rok 

2022 s výrokem bez výhrad 

Hlasování: PRO - 8, PROTI – 0, ZDRŽEL – 0 - schváleno 

Následně byl podepsán Protokol o schválení účetní závěrky, který tvoří přílohu č.1 tohoto zápisu. 

 

K bodu 4: Domovní čistírny odpadních vod 

Starosta obce sdělil zastupitelům, že Ing. Jirák odevzdal prováděcí dokumentaci k DČOV (i 

v elektronické podobě), toto se bude využívat i pro výběr zhotovitele DČOV. Bude se podávat 

žádost o novou dotaci (ze SFŽP), poté se bude odmítat stávající dotace. Ing. Jirák musí ještě 

odevzdat odborný posudek a studii – zadáno. Také je nutné znovu zajistit podpisy vlastníků 

nemovitostí, na „Soupisu nemovitostí dotčených realizací projektu“ DČOV, které jsou nutné k nové 

žádosti o dotaci a musí být aktuální, zajistí starosta a místostarosta obce Kuklík.  

V místní části Kuklík – Balkán byl proveden hydrogeologický posudek, ze kterého zatím není 

výsledek.  

5.5.2023 se bude konat schůzka – Povodí Moravy, Ing. Vopařil, Ing. Jirák, MěÚ Nové Město na 

Moravě a obec Kuklík, na které by se měly ujasnit finální úpravy.  

Do budoucna je nutné zajistit návrhy smluv s podpisy občanů se souhlasem občanů se vstupem na 

pozemek. 

Zastupitelé obce se shodli na ponechání výše příspěvku na vybudování DČOV 5 000Kč/čistírna, 

schváleného již 13.3.2020 v Usnesení z jednání obecního zastupitelstva obce Kuklík č.02/2020. 

Příspěvek na vybudování bude vybírán formou nevratné zálohy a občané jej mohou zaplatit 

v hotovosti do 31.8.2023 na OÚ Kuklík nebo zasílat na účet 30228751/0100.  

Návrh zastupitele Kamila Mrkose je 15 000Kč na vybudování DČOV. 

 

Návrh usnesení č.2/2023/4a – Zastupitelstvo obce bere na vědomí informace o procesu 

vyřizování DČOV.  

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 1, ZDRŽEL – 0 schváleno 

Návrh usnesení č.2/2023/4b – Zastupitelstvo obce schvaluje ponechat výši vybíraného 

příspěvku na vybudování DČOV  ve výši 5 000Kč/čistírna, viz. Usnesení z jednání obecního 

zastupitelstva v Kuklíku ze dne 13.3.2020 č.02/2020. 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 1, ZDRŽEL – 0 schváleno 

Návrh usnesení č. 2/2023/4c– Zastupitelstvo obce schvaluje výši vybíraného příspěvku na 

DČOV  ve výši 15 000Kč.  

Hlasování: PRO – 1, PROTI – 7, ZDRŽEL – 0  neschváleno 

Návrh usnesení č.2/2023/4d – Zastupitelstvo obce schvaluje vybírání příspěvku 5000 Kč na 

vybudování DČOV formou nevratné zálohy na účet 30228751/0100 nebo v hotovosti do 

31.8.2023. 

Hlasování: PRO – 7, PROTI – 1, ZDRŽEL – 0 schváleno 

 

 

K bodu 5: Smlouva se společností EKO-KOM a.s. 

Starosta obce informoval zastupitele o návrhu nové smlouvy – „Smlouva o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového hospodářství“ 

se společností EKO-KOM a.s., která pro obec zajištuje zpětný odběr tříděného odpadu a 

zprostředkovává evidenci třídění opadu. Nová smlouva bude nahrazovat smlouvu se společností 

EKO-KOM a.s. ze dne 18.4.2014. V nové smlouvě není pro obec žádná nevýhodná a podstatná 

změna.   



Návrh usnesení č.2/2023/5 – Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o spolupráci při zajištění 

zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního systému odpadového 

hospodářství  se společností EKO-KOM a.s. a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

Hlasování: PRO 8, PROTI 0, ZDRŽEL 0- schváleno 

 

K bodu 6: Rozpočtové opatření 

Zastupitelstvu obce bylo předloženo rozpočtové opatření č.01/2023 (příjmy a výdaje v oblasti voleb) 

ze dne 12.1.2023 – schválené starostou obce.  Zastupitelé jej prostudovali a vzali na vědomí.  

Návrh usnesení č.2/2023/6 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 01/2023 

ze dne 12.1.2023 schválené starostou obce Kuklík. 

Hlasování: PRO – 8, PROTI – 0, ZDRŽEL – 0 -schválen 

 

K bodu 7: Členství ve svazu měst a obcí ČR 

Starosta obce informoval zastupitele o možnosti členství ve Svazu měst a obcí ČR, který čítá zhruba 

2 800 obcí, je to 44% všech měst a obcí v ČR. Členům jsou poskytovány různé výhody, např. slevy 

na digitalizaci map. Za členství se platí roční poplatek. Do budoucna by se mohlo využít.  

Návrh usnesení 2/2023/7– Zastupitelstvo obce bere na vědomí nabídku členství ve Svazu měst a 

obcí ČR s možností jejího přijetí v budoucnu. 

Hlasování: PRO - 8, PROTI -0, ZDRŽEL – 0 -schváleno 

 

 

K bodu 8.:Setkání rodáků 

Starosta obce informoval zastupitele o přípravách na Rodáky 2023. Přípravný výbor – RODÁCI 

2023 se sešel 2x – 23.3.2023, 5.4.2023.  Po druhém sezení byl navrhnut zevrubný program, tj. 

začátek - 10:00 hod, ekumenická bohoslužba – 11:00, poté proběhne oficiální zahájení Rodáků 2023 

a to starostou obce Ing. Ladislavem Rakem.  

Jsou již navrhnuté propagační předměty – hrnky, tužky a kalendář – potisk hrnků a výrobu kalendářů 

zajistí Martin Peňáz. Jsou pořízené flashdisky, na které se nahrají fotografie z obce, knížka o obci 

Kuklík, kroniky obce Kuklík a letecké snímky. Bude se prodávat za cenu flashdisku. Moderátorem 

akce bude František Haněl, výstava zemědělské techniky je domluvená, řezbář dřeva také. 

Zjistí se bližší informace o tom, kdo uvaří jídlo (řízky, bramborový salát, guláš), zamluví se stojany 

na fotografie – Soňa Regentová. Na příští schůzku by měli přijít i František Haněl jako moderátor a 

Anna Skalníková, která bude organizovat program pro děti. Příští schůzka bude 18.5.2023.  

Návrh usnesení 2/2023/8: Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o přípravě Setkání 

rodáků 2023.  

Hlasování: PRO  - 8, PROTI – 0, ZDRŽEL – 0 - schváleno 

 

 

K bodu 9.: Různé 

Starosta obce informoval: 

 

- že vzhledem k četným podnětům a nadcházejícím akcím by bylo dobré zakoupit kávovar. Cena by 

se měla pohybovat kolem 10-13 tis. Kč. Místostarosta Josef Kocanda zjistí podrobnosti. Ze stejných 

důvodu by se měly pořídit nové závěsy do sálu obecního úřadu cena 8-9 tis. Kč. Zjistí a zajistí Soňa 

Regentová. 

 

- územní plám obce Kuklík se bude nejprve projednávat neveřejně a poté na podzim letošního roku 

veřejně s občany. Problém nastal s cestou v místní části Kuklík – Bořina a Kuklík – Chobot. Tyto 

cesty nejsou buď zaměřené vůbec a nebo je u nich jiná kultura. Vzhledem k tomu, že pozemkový 



úřad provádí zaměření zastavěných území, tedy v podstatě celého Kuklíku kvůli digitalizací, vznikne 

následně nová katastrální mapa a tedy není nutné nyní provádět zaměření těchto cest. U cesty 

v místní části Chobot se pokusíme provést změnu kultury z orné půdy na ostatní komunikace, v části 

Bořina se v územním plánu přemaluje cesta na původní.  

 

- do budoucna je potřebné vyřešit záležitost týkající se DTM - digitálně technických map – termín 

7/2024 (stanoveno státem). Tyto mapy by přinesly zjednodušení například stavebních řízení, byly by 

k dispozici zmapované informace například o inženýrských sítích, veřejném osvětlení atd. Stát má 

zájem situovat všechny digitální mapy do jednoho formátu. Obec musí dodat krajskému úřadu 

potřebná data. Starosta obce zatím zjišťuje informace, mimo jiné i zda půjde propojit digitalizace 

pozemků s touto záležitostí.  

 

-vzhledem k podnětům občanů na nedostatečné osvětlení v některých obecních částech  (od Peňázů 

č.68 k OÚ, směr ke Slámovým č. 16) zjišťoval místostarosta Josef Kocanda možnosti osvětlení 

solárními světly , daly by se pořídit 3 světla, cena s montáží 93 000Kč s daní (cena s panelem a 

výložníkem), stožár by si obec musela obstarat a uhradit. 

 

-4. a 5. 5.2023 budou probíhat technické prohlídky traktorů. 

 

-Kamil Mrkos upozornil na plné koše u sezení – vývoz zajistí Petr Horych, dále informoval o údržbě 

lesa, sázely se buky. Byl osloven p.  Bukáčkem z firmy Tradiční chalupy, jestli nechceme recyklát ze 

stavby, zadarmo za odvoz. Kamil Mrkos zjistí, zda by se to hodilo do cesty a popřípadě se obratem 

sežene někdo na odvoz.  

 

-u banky MONETA Money Bank a.s. vypršel termínovaný vklad, na kterém byly vloženy volné 

finanční prostředky obce. Starosta obce zjišťoval, jak co nejvýhodnější zhodnotit tyto volné finanční 

prostředky obce. Na základě zjištěných informací u banky MONETA Money Bank a.s.  by bylo 

nejvýhodnější založit běžný účet se spořícím účtem, na který by se volné finanční prostředky obce 

vložily. Úročení by bylo ve výši 5,2%. Zastupitelé tuto nabídku prodiskutovali a souhlasí.  Na nově 

založený spořící účet by se vložilo 3 200 000,-Kč. Starostu obce zastupitelstvo pověřuje zajištěním 

zřízení běžného účtu se spořícím účtem u banky Moneta Money bank a.s. 

Návrh usnesení 2/23/9: Zastupitelstvo obce schvaluje založení běžného účtu se spořícím účtem 

v MONETA Money Bank a.s.  a vložení volných finančních prostředků obce na spořící účet. 

Starostu obce Kuklík pověřuje zajištěním zřízení těchto účtů a převedení volných finančních 

prostředků obce na spořící účet.  

Hlasování: PRO – 8, PROTI – 0, ZDRŽEL - 0 

 

Schůzi ukončil starosta obce ve 22:00 hodin. 

 

Zápis byl vyhotoven dne 17.4.2023 

 

Zapsala:                                              Bc. Soňa Regentová  ………………………………………    

 

Ověřovatelé zápisu:                                  Josef Kocanda     ……………………………………… 

 

                                                                  Roman Jun          ………………………………………. 

 

 

Ing. Ladislav Rak, starosta obce Kuklík…………………………………………………………….                                      






